
Toezeggingenlijst van wethouder A. Walraven. 

 

Toezeggingen wethouder Walraven aan Commissie Fysiek 

 

Stand van zaken d.d. 16nov16 

 

Afgesproken 

op + Join 

nummer 

Toezegging luidt: Oude stand van zaken 

18okt16 

Nieuwe stand van zaken 

16nov16 

Cie FK 

7apr15,  

Agendapunt 7 

 

Join nummer 

2015 – 121 

 

 

 

De gemeenteraad zal door 

het college worden 

geconsulteerd voordat het 

college een standpunt 

bepaalt inzake een verzoek 

van Jori Heythuysen BV, 

Hollander 1a te Heythuysen 

m.b.t. diverse 

onderwerpen. 

 

Geen nieuws. 

Wethouder A. Walraven 

zegt dat hij deze 

toezegging niet is 

vergeten. 

 

Geen nieuws. 

 

 

Deze toezegging blijft 

staan. 

 

    

Cie FK 

12mei15,  

Agendapunt 7 

 

Join nummer 

2015 – 165 

 

Wethouder A. Walraven 

zegt toe bij de eigenaren 

van de ongewenste 

blikvangers in Haelen te 

zullen navragen of zij 

bereid zijn om 

vooruitlopende op het 

realiseren van een nieuwe 

bestemming het 

uiterlijk aanzien van die 

blikvangers te verbeteren. 

Geen nieuws. 

Wethouder A. Walraven 

zegt dat de moraal van 

het verhaal van de heer  

M. Geelen in het 

krantenartikel in 

Dagblad De Limburger 

van 27mei16 ‘Verval 

van zaal doet pijn’ 

(m.b.t. zaal Geelen in 

Haelen) was ‘de 

gemeente moet het 

probleem maar 

oplossen’. Maar, dat 

zien de wethouder en 

het college toch 

duidelijk anders. 

Geen nieuws. 

 

 

Deze toezegging blijft 

staan. 
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2 

 

Afgesproken 

op + Join 

nummer 

Toezegging luidt: Oude stand van zaken 

18okt16 

Nieuwe stand van zaken 

16nov16 

 

Cie FK 

12apr16,  

Agendapunt 

6.1 

 

Join nummer 

2016 – 125 

 

Bespreken raadsvoorstel 

raadsvergadering 26apr16 

 

Kennisnemen Jaarverslag 

welstand 2015 

 

Wethouder A. Walraven 

zegt de heer M. Bongers 

toe om in een 

bestuursvergadering met 

de kwaliteitscommissie de 

vraag te zullen bespreken 

waarom de kosten van die 

commissie veel minder 

dalen dan je als 

buitenstaander zou mogen 

verwachten gelet op het 

teruggelopen aantal 

uitgebrachte adviezen. Het 

college had eenzelfde 

vraag overigens ook al. 

Wethouder A. Walraven 

meldt dat in november 

2016 een 

jaarvergadering staat 

gepland. Hij hoopt dat 

dit item dan staat 

geagendeerd voor 

bespreking. 

 

Geen nieuws.  

 

 

Deze toezegging blijft 

staan. 

 

 

 


